
Voor te lezen tekst tijdens de vergadering van de commissie Ruimte op 2-12-2020: 

 

Dames en heren, 
 
 
Op 9 mei 2019 zijn de bewoners en ondernemers uit de Kerkstraat en directe omgeving massaal 
aanwezig geweest bij de bijeenkomst waar 3 varianten voor de herinrichting van het voorterrein van 
Hal 12 (nu TCF) werden gepresenteerd. Uit de ontwerpen is die avond er 1 gekozen. 
De avond verliep verder tumultueus aangezien de ontwerpen ook impliceren dat de schuine 
parkeervakken tegenover de panden Kerkstraat 20 t/m 32 komen te vervallen. Hiertegen is door alle 
aanwezigen toen al nadrukkelijk bezwaar gemaakt. 
 
Nu ligt uw commissie en de Gemeenteraad een besluit voor ter financiering van de herinrichting. 
Indien de commissie en de Raad akkoord gaan met deze financiering betekent dat tevens dat zij 
akkoord gaan met de opheffing van bedoelde parkeerplaatsen. Hiertegen zullen wij bezwaar moeten 
maken, bovendien is voor de opheffing van deze parkeerplaatsen een Verkeersbesluit nodig. 
 
Helaas moeten wij constateren dat het College samenhangende projecten niet meer als één geheel 
in de besluitvormingsprocedures brengt. Het gaat om de volgende samenhangende aspecten: 

1. Verkeersplan breed, d.w.z. ontsluiting BAT-woonpark op tenminste 2 punten op het 
wegennet conform Bestemmingsplan BAT-terrein van 2012; 

2. Parkeervoorzieningen Kerkstraat opheffen; er is geen Verkeersbesluit; 
3. 2 richtingsverkeer Kerkstraat; hiervoor loopt de bezwaarprocedure; 
4. Aanleg nieuwe parkeerplaatsen op de Sluitzegel; hierover is kennelijk nog geen 

overeenstemming met de projectontwikkelaars RPM en Solidiam. Een Verkeersplan of -
besluit en indelingsvoorstellen ontbreken nog steeds en zijn door het college uitgesteld “tot 
later”. 

 
Het mag u duidelijk zijn dat de belanghebbenden bezwaar zullen moeten maken tegen de plannen 
voor de herinrichting van het voorterrein. Er is inspraak geweest bij het ontwerp (bijeenkomst 9-5-
2019), dat echter niet kan worden uitgelegd als dat “de omgeving” ingestemd heeft met het 
vervallen van de schuine parkeerplaatsen. 
 
Tevens verzoek ik uw commissie om bij de Raad in te brengen dat zowel het College als de Raad in de 
besluitvorming samenhang van alle aspecten moeten brengen, zodat deels onnodige 
bezwaartrajecten kunnen worden voorkomen. 
 
 
Tot zover onze formele inbreng ten aanzien van de herinrichting van het voorterrein. Hoe wordt het 
hele proces beleefd door de omwonenden en ondernemers, daarover het volgende: 
 
 
In november 2012 hebben 38 buurtbewoners een zienswijze ingediend tegen het 

ontwerpbestemmingsplan BAT-terrein dat toen voorlag. Voor een deel ging dat om de ongewenste 

hoogbouw op het voorterrein, hetgeen we succesvol hebben weten tegen te houden. Met als extra 

bijkomstigheid dat de gemeente het voorterrein heeft kunnen aankopen waardoor nu dit voorterrein 

voor de TCF mooi ingericht kan worden. 

Maar er is toen tegelijkertijd aandacht gevraagd voor het niet ontsluiten van de BAT-woonwijk op de 

Kerkstraat, niet anders dan eventueel voor fietsers en voetgangers en dat een ontsluiting van het 

BAT-terrein voor autoverkeer op de Kerkstraat voor ons ondenkbaar is. Toen is ons gezegd dat de 

verkeersafwikkeling op dat moment niet aan de orde was en dat we daar op een later moment wat 

over zouden horen en dat we er dan op konden reageren.  



 

 

 

Ook op de bijeenkomst op 9 mei 2019 waar de 3 ontwerpen van het voorterrein van de TCF werden 

gepresenteerd, werd niet ingegaan op onze bezwaren rondom de verkeersafwikkeling. Dat was toen 

volgens de wethouder ook niet aan de orde. Terwijl we het wel duidelijk uit hebben gelegd aan een 

aantal ambtenaren. Dat zou in de verkeersvisie komen en dan mochten we er wat van zeggen. 

Het gevoel is dat we rondom de verkeersafwikkeling, niet alleen een uitrit voor motorverkeer op de 

Kerkstraat, maar inmiddels ook ongewenst en in onze ogen gevaarlijk 2-richtingverkeer in een deel 

van de Kerkstraat, steeds met een kluitje het riet in worden gestuurd. Nergens merken wij er iets van 

dat hier serieus iets aan ons voorgelegd wordt en dat men naar onze bezwaren echt wil luisteren 

(horen is niet genoeg). In de vage verkeersvisie die dit jaar aan de raad (11 juni) is voorgelegd (die 

overigens nooit aan ons als belanghebbenden is gezonden!), is de situatie Kerkstraat/ontsluiting BAT-

woonwijk nimmer duidelijk in beeld gebracht, daarmee de buurt de kans ontnemend hier op te 

kunnen reageren. Want immers, hoe maak je bezwaar tegen iets dat er niet met zoveel woorden 

staat.  

Wij blijven met het gevoel zitten dat we hiermee telkens weer om de tuin worden geleid om op een 

slinkse wijze de verkeersafwikkeling van de BAT-woonwijk op de Kerkstraat en het 2-richtingverkeer 

door te drukken.  

Burgerparticipatie op z’n Zevenaars…….,triest. 

 

P.C. van der Reest, 
mede namens: 

 
 

 
 

 


